
Interpelacja z dnia 30 czerwca 2021

Witam, 

Bardzo proszę o informację kiedy uruchomiona zostanie procedura przetargowa na przebudowę bieżni przy ICDS w
Łomiankach? Kolejny miesiąc mija, pieniądze na ten cel są przeznaczone a przetargu nadal nie ma. 

Proszę o informację co do tej pory zostało przygotowane w tym celu i od kiedy Urząd pracuje nad przetargiem (jeśli już
zaczął)? 

Pozdrawiam, 
Radna Magdalena Cłapińska
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